
PROTOKOLL FRÅN ÅRSMÖTE I SVÄRTINGE 
ÖSTRA VÄGFÖRENING 20210324. 

 
 

1. Årsmötet förklarades öppnat.  (P.g.a. covid-19 hölls mötet digitalt) 
 

2. Dagordningen godkändes. 
 

3. Ulf Nyström valdes till ordförande för mötet. 
 

4. Bengt Jemsö valdes till sekreterare för mötet. 
 

5.  Krister Johansson och Boris Miis valdes att justera protokollet. 
 

6. Mötet godkände årsmötets behöriga utlysning. 
 

7.  Föreningens verksamhetsberättelse föredrogs. Årsmötet godkände 
verksamhetsberättelsen som lades till protokollet. 

 
8. A. Kassarapport.  Föreningens kassör gick igenom balansrapport och 

resultatrapport för 2020. Årsmötet godkände kassarapporten som lades till 
protokollet. 
B. Firmatecknare. Årsmötet beslutade att ordförande eller kassör var för sig 
kan vara firmatecknare för vägföreningen. (Uppgift om detta krävs av t.ex. bank, 
kronofogde, lantmäteri m.m.) 
 

9. Kassören gick igenom förslag till budget för 2021. 
 

10. Revisionsberättelsen.  Revisionsberättelsen lästes upp varefter den godkändes 
och lades till protokollet. 

 
11. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 

 
12. Årsmötet föreslog ett oförändrat styrelsearvode. Årsmötet beslutade om detta. 

 
13. Debiteringslängd för 2021, inklusive kostnad för andelstal och med sista 

betalningsdag 20210431 avseende perioden 20190101 – 20191231  godkändes. 
 

14. Årsmötet beslutade om oförändrad årsavgift.  
 

 
 
 
 



 
15. Val. 

- Martin Sjöholm valdes till vice ordförande, tillika vägfogde, för en tid av 
två år. 

- Jari Pellikka valdes till ordinarie styrelseledamot för en tid av två år. 
- Bengt Jemsö valdes till ordinarie styrelseledamot för en tid av två år. 
- Carina Kroon valdes till styrelsesuppleant för en tid av ett år. 
- Marie Göransson valdes till styrelsesuppleant för en tid av ett år. 
- Peter Lindqvist valdes till revisor för en tid av ett år. 
- Stefan Karlsson valdes till revisor för en tid av ett år. 
- Krister Johansson valdes till revisorssuppleant för en tid av ett år. 
- Valberedning. Till valberedning för en tid av ett år valdes Ingrid Tilly 

(sammankallande) och Camilla Sjöholm.  
 

16.  Övriga frågor. 
- Inga övriga frågor väcktes!  

 
      18.           Ordförande förklarade mötet avslutat. 
 
 

_________________                     ____________________ 
Ulf Nyström                       Bengt Jemsö 
 

 
 
_________________                      ____________________ 
Krister Johansson    Boris Miis                    
     

 
 


